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ÚMČ Praha 10

Zápis z 5 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 10. 5. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vršovická 68, 411a,

od 17 do 18.20 hodin

Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský, Bc. Radek 
Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, Jiří Komrska
Omluvení členové KB: Mgr. Matěj Štěpánek
Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, npor. Mgr. Michal Staněk, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 5, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Bezpečnostní situace na Gutovce (hosté vedoucí areálu a provozovatel restaurace)
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
5. Aktuální informace k činnosti HZS.
6. Městský kamerový systém hl. m. Prahy (MKS)
7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
8. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 5, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert 
Zrzavecký. Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 
navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský.

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

i



PlO-200901/2023

Hlasování: schválení programu 4 jednání KB:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

2. Bezpečnostní situace na Gutovce (hosté, vedoucí areálu a provozovatel restaurace)

Radek Lojda úvodem shrnul závěry předchozích jednání, které ktéto problematice 
v letošním roce proběhly. Situace tam je obtížná a v areálu nebo v jeho okolí dochází 
k častému přestupkovému jednání převážně mladistvých nebo dětí.
Vedoucí areálu následně specifikoval místa, kde dochází ke konfliktům a uvedl některé 
případy. Zdůraznil spolupráci s PČR, MP a uvedl některé konkrétní případy spolupráce. 
Do areálu dochází několik zájmových skupin návštěvníků, jedná se jak o maminky 
s dětmi tak o mládež. Tyto skupiny následně na sebe nabalují další osoby, které 
primárně páchají protiprávní jednání.
Provozovatel restaurace zmínil některé případy vloupání do objektů v areálu a 
poškozování areálu tagováním WC atd. Jedná se o 6 až 10 různě starých skupin 
mládeže, která se potkává a různě prolíná. Na místě se schází také skupina mládeže 
UKR. Tyto skupiny postupně vytlačují uvedené maminky. Dochází k drobným krádežím 
nehlídaného oblečení, mobilních telefonů atd. už i v prostoru restaurace. Restaurace 
spolupracuje s bezpečnostní agenturou Jablotron.

17.10 příchod p. Jiří Komrska

Radek Lojda upřesnil, že došlo a dojde k několika opatřením ze strany MČ Praha 10 
a Majetkové a.s.
Provozovatel restaurace následně vyjmenoval soubor opatření, které budou zaváděny 
od června a některé již od 10. 5. 2023.
Martin Čásenský zdůraznil, že tyto opatření jdou správným směrem. Na místě byl 
několikrát a osobně s návštěvníky parku hovořil. Situace se radikalizuje a je nutné rázně 
zakročit, vzhledem k tomu tímto žádá MP a PČR o pomoc v této věci. Jedná se o zesílení 
dohledu nad veřejným pořádkem v celém prostoru.
Michal Řidl upřesnil, že se domluví s PČR na nějakém střídání a kooperaci.
Michal Staněk zdůraznil, že opatření (kontrolní body) zavedl již loni a dále se v tomto 
bude pokračovat. V trestně právní rovině jde od začátku roku 2022 do 10. 5. 2023 o 12 
skutků.
Stanislav Šimek apeloval na MP a PČR aby na určité období hlídky do prostoru na 
kritickou rizikovou dobu velela a tímto MČ Praha 10 pomohla.
Radek Lojda uvedl, že tuto záležitost již předjednal s vedením PČR Praha IV a MP hl. m. 
Prahy, problematika bude řešena urychleně na společném jednání.
Vedoucí areálu nabídnul možnost poskytnutí zázemí pro bezpečnostní složky.
Radek Lojda uzavřel tento bod konstatováním, že se připraví funkční model a tento se 
následně s přispěním všech složek uskuteční.
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Dále bylo v této věci obsáhle diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

17.45 hod odchod p. Radek Lojda.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Michal Staněk úvodem předložil Zprávu PČR Praha IV se zaměřením na Prahu 10 (bylo 
rozesláno elektronicky).

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za duben 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky).
Nárůst o 320 přestupků. Podařilo se zadržen sprejera přímo při tagování.
Robert Zrzavecký se zeptal, zda se nejednalo o nějakého častého sprejera. Neví, 
nicméně PČR používá program, který dokáže autory ustanovit autorství na základě 
fotodokumentace.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5. Aktuální informace k činnosti HZS.
David Horáček, předložil statistiku za duben 2023 (rozeslání elektronicky). Počet 
zásahů nevybočuje z normálnímu stavu.

Průběžně HZS řeší tzv. „zelenou vlnu" aby se dalo rychleji vyjet ze stanice. Situace je 
často komplikovaná a nelze rychle vyjet. Byla pořízena fotodokumentace pro 
argumentaci na MHMP.

6. Městsky kamerový systém hl. m. Prahy (MKS).
Stanislav Šimek předložil návrh na rozšíření Městského kamerového systému hl. m. 
Prahy o dva kamerové body v oblasti křížení ul. 28. pluku x Bělocerkevská a Jakutská x 
Volyňská. Jedná se o původní žádost od obyvatel, která byla oddělením 
bezpečnostního managementu OKK vyhodnocena jako potřebná. Souhlasné 
stanovisko k záměru následně vyslovila jak MP Praha 10 tak MO PČR Vršovice. Jde o 
oblast z jedné strany páteřní komunikace (průvody fotbalových fanoušků od Metra do 
Edenu) a z druhé strany ZŠ Jakutská, spojené průchodem pod domem, kde je například 
také plánovaná nákladná rekonstrukce schodů.
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Jaroslav Štěpánek navrhnul umístění kamerového bodu MKS také na Strašnické u 
rekonstruované Staré školy, kde dojde v září 2023 k otevření.
Michal Řidl navrhnul další kamerový bod u areálu Gutovka. Dojde ještě k přesnějšímu 
návrhu výběru místa umístění MKS atd.

K tomuto bodu bylo následně navrženo usnesení KB č. KB/5/1/2023

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10:

Doporučuje a považuje za vhodné, umístění nových kamerových systémů MKS hl. m. 
Prahy v Praze 10 na křížení ul. 28 pluku x Bělocerkevská (na V0001964) a Jakutská x 
Volyňská (na V0002063).

7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o již dnes zmíněném problému s areálem Gutova a jeho okolí. 
Uvedl dvě došlé stížnosti od občanů, které byly předány k dalšímu opatření MP a PČR.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Dále zmínil došlý podnět k večerce v Kounické ulici, kde má docházet k rušení klidu 
popíjením alkoholu vedle večerky a to jak v ranních tak večerních hodinách. Na místě 
bylo pracovníkem oddělení BM/OKK provedeno prvotní šetření. Věc je dále řešena 
v kooperaci s MP. Předmětná ulice není uvedena ve vyhlášce zakazující požívání 
alkoholu na veřejnosti.

Dále začínají vysedávat a konzumovat alkohol osoby bez domova na schodech 
Zdravotního zařízení na ul. Vršovická 1214/75a. toto místo a okolí ve vyhlášce je. Bylo 
předáno MP.

Závěrem uvedl dvě vyřešené věci, první kolem problematického bytu v Ruské 196, kde 
byl ukončen nájem, byt předán OBN.

Také ve věci občanského soužití obyvatel a návštěvníků bistra Panda lze konstatovat, 
že další nové stížnosti nejsou k tomuto zaznamenány. Věc bude dále monitorována.

Ve věci garáží Novobohdalecká byl DP hl. m. Prahy vyzván OŽP k provedení úklidu. Dne
9. 5. 2023 v 16.30 došlo na místě k požáru odpadu v garáži, bez zranění.

Karavany u JS. Majitel pozemku MHMP respektive Technologie Praha provedl kontrolu, 
zda v místě nedochází k černým odběrům elektrické energie, byla negativní. Také PVK 
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provedlo kontrolu na černé odběry pitné vody z řadu, rovněž negativní. Věc dále řeší 
TSK hl. m. Prahy ve věci úklidu prostoru a obyvatele karavanů Odbor sociální na MHMP.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

8. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti
KB.
Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.20 hodin.

Příloha: Usnesení č. KB/5/1/2023
Presenční listina KB č. 5

Ověřovatel zápisu

Martin Čásenský

Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. Miloš Jurča
datum vyhotovení zápisu
10. května 2023

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký
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STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ
č. KB/5/1/2023 

ze dne 10. 5. 2023
k návrhu na rozšíření kamerového systému MKS hl. m. Prahy o dva kamerové body

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE

a považuje za vhodné, umístění nových kamerových systémů MKS hl. m. Prahy 
v Praze 10 na křížení ul. 28 pluku x Bělocerkevská (na V0001964) a Jakutská x 
Volyňská (na V0002063).

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Předseda KB RMČ Praha 10 
Robert Zrzavecký

QF 42-02-07/03


